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PROTOKÓŁ NR IV/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 26 marca 2015 r.  

 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1540 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu i Andrzej Siwy - etatowy Członek Zarządu oraz dyrektorzy wydziałów 
Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 19 lutego 2015 

r. 
2. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2014 r.   
3. Podsumowanie działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Goleniowie za 2014 r.   
4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów  

w Goleniowie za 2014 r.   
5. Sprawozdanie ze współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 

pozarządowymi za 2014 r.   
6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Goleniowie i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 
lata 2012-2014 za rok 2014, 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

c) uchylająca uchwałę w sprawie określenia zasad częściowego lub całkowitego 
zwalniania z opłat za posiłki w stołówce specjalnego ośrodka szkolno-
wychowawczego,   

d) założeń, zasad oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 
Powiatu Goleniowskiego, 

e) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., 

f) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na 
lata 2015-2027, 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Goleniowskiego, 
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h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

i) przyjęcia stanowiska w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu 
rehabilitacji i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego., 

j) rozpatrzenia skargi. 
7. Blok informacyjny:  

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 
10. Zamknięcie obrad.  
 
III. Przebieg posiedzenia 
 
Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia IV sesji 
Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, Komendanta Straży 
Pożarnej i Policji, Inspektora Sanitarnego oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   

 

Starosta Tomasz Kulinicz zaproponował wprowadzenie do pkt 6g) projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Powiatu Goleniowskiego.  

 

Radna Danuta Faryniarz zaproponowała, aby pkt 8 – „Interpelacje, wolne wnioski  

i zapytania radnych” przenieść do pkt 2. Zdaniem radnej jest to istotne, z uwagi na to, że 

interpelacje mogą mieć wpływ na podejmowane decyzje w późniejszych punktach.  

 

Starosta Tomasz Kulinicz zaproponował wprowadzenie do pkt 6h) projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego i do pkt 6i) projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu 

rehabilitacji  

i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego. 

 

Radny Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 6j) projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba odpowiedział radnej D. Faryniarz na 

wniosek dotyczący przeniesienia punktu 8 porządku obrad, dotyczącego interpelacji do 

pkt 2 informując, że powyższa zmiana podyktowana jest tym, aby na początku sesji 

radni skupili się na merytorycznych tematach, które Rada ma do omówienia. 

Przewodniczący dodał, że często było tak, iż radni zgłaszali swoje interpelacje na 
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początku sesji  

i wychodzili, nie czekając na odpowiedzi w sprawie złożonych interpelacji. 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosownie zgłoszony wniosek radnej  

D. Faryniarz dotyczący przeniesienia pkt 8 „Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

radnych” do pkt 2.  

 

Radna D. Faryniarz dodała, że tematy zawarte w pozostałych punktach porządku były 

już omawiane na posiedzeniach Komisji i są radnym znane, dlatego zdaniem radnej nie 

będzie potrzeby poświęcać wiele czasu na ich omawianie.     

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku radnej Danuty 

Faryniarz w sprawie zmiany porządku obrad sesji, Rada głosowała 6 głosami za, przy 10 

głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących się.  

 

Wniosek radnej Danuty Faryniarz nie uzyskał bezwzględnej większości głosów 

ustawowego składu Rady.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez Starostę T. Kulinicza dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 6g) 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony  

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Powiatu 

Goleniowskiego.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Starosty T. Kulinicza, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

 

Przewodniczący Rady K. Ziemba poddał pod głosowanie wniosek Starosty T. Kulinicza 

dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 6h) - projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Goleniowskiego. 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Starosty T. Kulinicza, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

 

Przewodniczący Rady K. Ziemba poddał pod głosowanie wniosek Starosty T. Kulinicza 

dotyczący wprowadzenia do porządku obrad sesji pkt 6i) - projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu 

rehabilitacji  

i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Starosty T. Kulinicza, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  
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Przewodniczący Rady K. Ziemba poddał pod głosowanie wniosek Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Pawła Gulbinowicza dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 

sesji pkt 6j) - projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Kazimierz Ziemba, poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad z wprowadzonymi poprawkami. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad sesji, Rada 

głosowała 16 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, w obecności 19 radnych.  

  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba i Starostowie Tomasz Kulinicz i 

Tomasz Stanisławski wręczyli nagrody i wyróżnili laureatów powiatowego etapu XVII 

edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego dla Dzieci i Młodzieży 2014/2015 pod 

hasłem "Bezpieczeństwo i rozwaga - tego od Ciebie każdy wymaga!" według poniższej 

listy nagrodzonych: 

I grupa - uczniowie klas 1-3 szkół podstawowych:  

I miejsce - Natalia Kacprzak - klasa III SP w Dębicach, opiekun: Aneta Bobrowska 
II miejsce - Wiktoria Woźniak - klasa II SP w Dębicach, opiekun: Aneta Bobrowska 
III miejsce - Wioleta Sikora - klasa III SP nr 1 w Nowogardzie, opiekun: Elżbieta 
Kwiatkowska 

II grupa - uczniowie klas 4-6 szkół podstawowych:  

I miejsce - Karolina Przybyłek - klasa IV SP nr 3 w Nowogardzie, opiekun: Arleta 
Bartosik 
II miejsce - Dobrosława Danielenko - klasa IV SP nr 4 w Goleniowie, opiekun: Ewa 
Soroczyńska 
III mijesce - Jagoda Jackowska - klasa IV SP nr 3 w Nowoagrdzie, opiekun: Arleta 
Bartosik  

III grupa - uczniowie gimnazjów:  

I miejsce - Emilia Butkiewicz - klasa I gimnazjum, ZSP w Mostach 
II miejsce - Szymon Wójtowicz - klasa I gimnazjum, ZSP w Mostach 
III miejsce - Angelika Pudławska - klasa III gimnazjum, ZSP w Mostach  

IV grupa - uczniowie i wychowankowie ośrodków szkolno-wychowawczych:  

I miejsce - Patryk Bieńko - klasa II gimnazjum, SOSW w Nowogardzie 
II miejsce - Iwona Oraczyńska - klasa VI SP, SOSW w Nowogardzie 
III miejsce - Aleksandra Reformat - klasa VI SP, SOSW w Nowogardzie. 
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Po wręczeniu nagród i przekazanych gratulacjach wykonano wspólne zdjęcia 
pamiątkowe.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z III sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 19 lutego 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

 

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z III sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 19 lutego 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.    

Ad 2. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił materiał dotyczący analizy stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 2014 r., 

który stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony materiał  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem analizy stanu bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 2014 r.,  Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Przewodniczący Rady Powiatu K. Ziemba podziękował w imieniu własnym i Rady 

Powiatu  Komendantowi Powiatowej Komendy Policji w Goleniowie panu Krzysztofowi 

Targońskiemu i policjantom za pracę na rzecz bezpieczeństwa oraz życzył dobrego 2015 

roku.    

Ad 3. Starosta Tomasz Kulinicz, przedstawił materiał dotyczący podsumowania 

działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Goleniowie za 2014 r., 

który stanowi zał. nr 3 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony materiał. 

Radny Wojciech Włodarczyk podziękował Komendantowi Powiatowej Komendy Policji  

w Goleniowie oraz Komendantowi Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej za współpracę  
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z pogotowiem ratunkowym i pogotowiem lotniczym, która układa się fantastycznie i życzył 

obu jednostkom  pozyskiwania nowoczesnego sprzętu niezbędnego do tego typu pracy jaką 

jest niesienie pomocy.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału dotyczącego 

podsumowania działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Goleniowie za 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za 2014 r., które stanowi zał. nr 4 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z działalności 

Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 19 radnych.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił sprawozdanie ze współpracy Powiatu 

Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi za 2014 r., które stanowi zał. nr 5 do 

protokołu. Starosta dodał, że na posiedzeniach Komisji zostało zgłoszonych wiele uwag  

i wątpliwości, co do wsparcia finansowego organizacji pozarządowych, natomiast chęci 

Zarządu Powiatu byłyby większe, aby wspierać organizacje, ale środki finansowe, które 

powiat posiada w budżecie, w znaczny sposób ograniczają zwiększenie tej współpracy.         

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja nie wydała opinii do przedstawionego sprawozdania.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione sprawozdanie. 

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że bardzo krytycznie ocenia przedstawione 

sprawozdanie i uważa, że kolejny rok to sprawozdanie jest przykładem na prowadzenie 

lekceważącej polityki władz powiatowych wobec organizacji pozarządowych. Takie 

„pseudo” sprawozdanie jest tylko dowodem na to, że nie ma prawie żadnej współpracy 

powiatu z organizacjami pozarządowymi, które są niedocenianym i lekceważonym 

podmiotem społecznym, przysłowiową „kulą u nogi”. W budżecie powiatu zostało 

zaplanowanych 49.200 zł na konkursy i oferty organizacji, ale niestety został ogłoszony 

tylko jeden konkurs z zakresu ochrony wód, zresztą drugi raz w minionym roku i tak jak 

w roku 2013 nie spotkał się z żadnym zainteresowaniem, dlatego radna wyraziła 

zdziwienie, że został ponowiony ten sam konkurs, dla którego nie ma adresatów i ku 
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większemu zaskoczeniu, radna stwierdziła, że po raz  trzeci w tym roku konkurs z 

zakresu ochrony wód został już ogłoszony. Poniesione wydatki mają charakter promocji 

powiatu i zdaniem radnej są to wydatki „ od sasa do lasa”, nie mające nic wspólnego z 

realizacją programu, np. zakup nagród dla chrabąszczy z Nowogardu, czy przeznaczenie 

środków na zakup getrów dla klubu sportowego. Radna zwróciła uwagę, że nie ma 

ujętych wydatków systemowych i nic się nie dzieje, co miałoby związek z programem 

współpracy powiatu z organizacjami pozarządowymi. Zdaniem radnej należało napisać 

prawdę, że powiat nie ma żadnych osiągnięć w tej dziedzinie i szkoda, że o współpracy  

z organizacjami pozarządowymi w samorządzie powiatowym zawsze mówi się przez 

pryzmat problemów, jakie ta współpraca nastręcza, czyli o braku pieniędzy, a ludzie 

zrzeszeni w organizacjach, których jest 157 są  dużym gremium i są postrzegani jako ci, 

którzy bez przerwy wyciągają po coś rękę, choć doszło do tego, że ludzie ci przestali już 

zabiegać o środki z powiatu, ponieważ zostali nauczeni, że z powiatu nie otrzymają 

żadnych pieniędzy na swoją działalność. Na zakończenie swojej wypowiedzi radna  

D. Faryniarz stwierdziła, że żal jest ludzi, których potencjał w nich tkwiący jest 

niweczony i niestety powiat nie może się poszczycić osiągnięciami w dziedzinie 

współpracy  

z organizacjami tak, jak jest w innych porównywalnych samorządach powiatowych, 

gdzie szczycą się ogromnymi osiągnięciami i mogą dać przykłady na to, że organizacje 

pozarządowe spełniają ważną rolę wobec władz samorządowych i mają duży wpływ na 

zwiększenie udziału mieszkańców w rozwiązywaniu lokalnych problemów. Ponadto 

zdaniem radnej sprawozdanie to powinno zawierać informację, że roczny program 

współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

prowadzącymi działalność opiera się na ustawowym obowiązku art. 5a ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz w oparciu  

o uchwałę Rady Powiatu Nr XXXIX/277/14 z dnia 22 lutego 2014 r. i załącznika 

stanowiącego program. W sprawozdaniu, które trudno po raz kolejny nazwać 

sprawozdaniem, brak tych istotnych informacji mogło utrudnić, w szczególności nowym 

radnym, zgłębienie tematu. Radna uważa, że takiego sprawozdania przyjąć nie można, 

że byłby to wstyd dla radnych i nie powinien on być traktowany jako dokument 

świadczący o współpracy powiatu z organizacjami pozarządowym, w związku z tym 

radna wniosła  

o odrzucenie tego sprawozdania.                      

Radny Paweł Gulbinowicz powiedział, że jest właśnie jednym z nowych radnych,  

o których wspominała przedmówczyni radna D. Faryniarz. Radny stwierdził, że  

współpraca z organizacjami pozarządowymi to nie tylko wydatkowanie środków, ale 

może również być realizowana w inny sposób niż finansowanie organizacji. Na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury 

sprawozdanie to było szeroko omawiane i rzeczywiście ilość beneficjentów jest duża, a 

kwoty niezbyt duże, co  wynika z uwarunkowań budżetowych, o których mówił Starosta 

T. Kulinicz  

i Skarbnik Powiatu, Z. Mazur. Radny zwrócił się z prośbą do radnych, aby zastanowić się 

nad wyznaczeniem jednej sztandarowej imprezy o zasięgu powiatowym i ją wspierać. 

Radny dodał, że nie jest tak krytyczny w stosunku do przedstawionego sprawozdania 
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jak radna D. Faryniarz, która zarzuca brak systemowości, dlatego warto poświęcić 

trochę czasu na wypracowanie wspólnego modelu. Radny powiedział, że krytykować 

jest bardzo łatwo, natomiast tak naprawdę poza krytyką ze strony radnej D. Faryniarz 

nie ma żadnych  propozycji czy rozwiązań.  

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że bardzo wielu beneficjentów zgłasza się  

z wnioskami o dofinansowanie różnego rodzaju imprez, natomiast bieżące 

funkcjonowanie organizacji pozarządowych jest zadaniem gmin, które je realizują  

w miarę możliwości finansowych. Starosta przypomniał, że do tej pory powiat 

dofinansowywał jedną dużą imprezę o zasięgu powiatowym. Był to motocross  

w Nowogardzie, która to zakresem współpracy obejmowała promocję powiatu, ale 

również współpraca powiatu z organizacjami prowadzona jest w formie niematerialnej, 

np. dotyczy wynajmu nieodpłatnie pomieszczeń, czy prowadzonej przez powiat 

ewidencji organizacji pozarządowych, również pomoc ta polega na sprawnym 

prowadzeniu nadzoru nad tymi organizacjami. Starosta powiedział, że należy wziąć pod 

uwagę fakt, iż zakres prowadzonej działalności przez te organizacje bardzo często nie 

ma charakteru powiatowego i nie będą dofinansowywane przez powiat. Ponadto Zarząd 

Powiatu musi brać pod uwagę możliwości finansowe powiatu przy wspieraniu 

organizacji. W roku ubiegłym konkurs organizowany przez Ligę Obrony Przyrody nie 

odbył się z uwagi na problemy organizacyjne tej organizacji, ale jak tylko organizacja ta 

upora się  

z problemami, to pewnie konkurs zostanie ogłoszony. Starosta zwrócił się do radnej  

D. Faryniarz informując, że kwota 49.000 zł zaplanowana w budżecie powiatu znajduje 

się na paragrafie dotyczącym promocji powiatu, a nie współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta powiedział, że powiat  

w swoich zadaniach ma ważniejsze tematy niż wspieranie w bardzo dużym zakresie 

organizacji pozarządowych między, innymi dlatego, że powiat ma duże problemy z 

pieczą zastępczą, z finansowaniem i funkcjonowaniem szkół oraz inwestycjami, dlatego 

każda choćby najmniejsza kwota ma znaczenie w budżecie powiatu również ze względu 

na zgłaszane interpelacje radnych związane z drogami i gdyby pieniędzy było więcej, to 

zakres współpracy również byłby większy. W związku z tym Starosta poprosił radnych  

o wyrozumiałość  w kwestii finansowania organizacji, a jeśli Rada Powiatu zechce 

wspierać jedną dużą imprezę o zasięgu powiatowym, to oczywiście można taką 

propozycję rozważyć i zastanowić się wspólnie nad formą wsparcia danej imprezy.    

Radna D. Faryniarz odnosząc się do wypowiedzi radnego P. Gulbinowicza powiedziała, 

że tak właśnie ocenia przedstawione sprawozdanie, które uważa za nędzne. Ponadto 

radna dodał, że nie przedstawiła sposobów rozwiązania, ponieważ te sposoby zawarte 

są  

w programie, który został opracowany na 2014 r. i jest bogaty w określone zadania 

priorytetowe i inne, których również jest bardzo dużo. W związku z tym radna zwróciła 

uwagę, że należy odnosić się do tego, co zostało postawione do zrealizowania, a nie 

wymyślanie innych rzeczy. Ponadto radna przypomniała, że Starosta w swojej 

wypowiedzi potwierdził, że są ważniejsze rzeczy jak współpraca powiatu z 

organizacjami pozarządowymi, a w celu sprostowania radna zwróciła uwagę Staroście, 
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że  

w sprawozdaniu jest mowa tylko o jednym, powtarzającym się konkursie  

w sprawie ochrony wód.  

Radny Kazimierz Lembas powiedział, aby nie spierać się teraz nad tym, co było  

i zaproponował, aby wypracować jakiś kompromis i określić wspólny cel. Ponadto radny 

stwierdził, że gdyby to, o czym Starosta powiedział zostało napisane w sprawozdaniu 

nie byłoby żadnych wątpliwości i niepotrzebnej dyskusji. Radny powiedział, że tak się 

składa, że jest nowa Rada i zaproponował, aby ona określiła nowe cele, na które będzie 

stać powiat pod względem finansowym. Zdaniem radnego powiat powinien 

dofinansowywać jedną lub dwie imprezy wyłącznie o zasięgu, co najmniej powiatowym. 

Ponadto radny powiedział, że nie może się zgodzić ze stwierdzeniem Starosty, że 

jesteśmy biednym powiatem i nie mamy na nic pieniędzy, bo wystarczy przeczytać 

uchwałę w sprawie zmiany budżetu, która za chwilę będzie omawiana, w której widać, 

że pieniądze są.  

Radna D. Faryniarz podsumowując stwierdziła, że wstyd jest przyjąć takie 

sprawozdanie.     

Przewodniczący Rady K. Ziemba powiedział, że radna D. Faryniarz mówiła już o tym  

w pierwszym wystąpieniu i każdy z radnych to słyszał, następnie poddał pod 

głosowanie przedstawione sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania ze współpracy 

Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi za 2014 r., Rada głosowała 13 

głosami za, przy 1 głosie przeciw i 5 głosach wstrzymujących się.  

Ad 6.a. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie  

i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012- 2014 za rok 

2014. Projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie  

i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012- 2014 za rok 

2014, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/25/15 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
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Ad 6.b. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, który stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/26/15 stanowi zał. nr 9 do protokołu.   

Ad 6.c. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie 

określenia zasad częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat za posiłki w stołówce 

specjalnego ośrodka szkolno-wychowawczego. Projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę  

w sprawie określenia zasad częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat za posiłki  

w stołówce specjalnego ośrodka szkolno-wychowawczego, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/27/15 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad 6.d. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie założeń, zasad oraz 

trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego  

i wprowadził autopoprawkę w uzasadnieniu polegającą na zapisie wyrazu łącznie 

„corocznym” oraz w załączniku na str. 5 w pkt III ppkt 3 wpisać nazwę wydziału 
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„Wydział Inwestycji i Rozwoju”,  zamiast „Wydział Rozwoju Inwestycji i Promocji”. 

Przedstawiony projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu.           

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Radna Teresa Chodyko poprosiła o udzielenie odpowiedzi, czy jest wykonana 
dokumentacja na przebudowę ul. Szkolnej w miejscowości Krępsko.   
 
Starosta T. Kulinicz powiedział, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć na to 
pytanie i odpowiedzi na zapytanie radnej udzieli na piśmie.  
 
Radny Józef Korkosz zapytał, czy w ramach zaplanowanej inwestycji w wysokości 1 mln 
zł w ZSO Nr 1 w Nowogardzie można wykonać dokumentację techniczną. 
 
Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur odpowiedział, że dokumentacja techniczna jest już 
wykonana, a kosztorys przekracza kwotę 1 mln zł, w związku z tym trzeba będzie 
wybrać taki zakres robót, który będzie mógł być zrobiony w ramach tej kwoty. Ponadto 
Zarząd Powiatu podjął decyzje, że część tych środków zostanie przeznaczona na 
dokumentację dotyczącą termomodernizacji sali gimnastycznej, która wymaga 
największej interwencji i dalej będzie szukać dodatkowych środków na tę inwestycję.   
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie założeń, zasad 

oraz trybu opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/28/15 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad 6.e. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., który stanowi zał. nr 14 do 

protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  
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i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że jest to projekt uchwały, gdzie tylnymi drzwiami 

wprowadzane są rzeczy bardzo ważne dla budżetu powiatu. Tym bardziej, że w projekcie 

uchwały znalazł się zapis, iż „ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez 

Zarząd Powiatu w 2015 r. do kwoty 700.000 zł” i poza tym zapisem radni nic więcej nie 

wiedzą, bo w sprawozdaniu z działalności Zarządu Powiatu zawarta jest jedynie informacja, 

że Zarząd tę sprawę rozpatrywał i pozytywnie zaopiniował. Dbając o budżet powiatu, o 

którym tak dużo się mówi, że powiat nie ma pieniędzy, Rada Powiatu upoważnia Zarząd do 

zaciągnięcia pożyczki w celu, który został wskazany w uzasadnieniu do uchwały tj. szpitalowi. 

Zdaniem radnego, aby Rada Powiatu mogła podjąć taką decyzję, należało przedstawić 

informację finansową podmiotu oraz na jakich zasadach powiat chce udzielić pożyczkę 

danemu podmiotowi, czy podmiot ten będzie mieć płynność finansową, żeby tę pożyczkę móc 

spłacać. Radny dodał, że przegrany proces i wyrok nakazujący zapłatę dla firmy „TARAN” 

należy zrealizować, natomiast, w jaki sposób to zrealizować, należy radnym przedstawić. Na 

zakończenie radny K. Lembas zwrócił się z pytaniem do Skarbnika Powiatu Z. Mazura, czy 

przygotowując projekt uchwały reprezentował budżet powiatu, czy reprezentował interes 

Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie, gdzie jest przewodniczącym rady 

nadzorczej dlatego, że można mieć w tym miejscu różne odczucia.     

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 4 na str. 9 zawartego w sprawozdaniu  

z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu dotyczącego udzielenia pożyczki 

długoterminowej SCM Sp. z o.o. w Goleniowie na zapłatę zasądzonej Wyrokiem Sądu 

Okręgowego w Szczecinie kwoty zobowiązania firmie „TARAN” Sp. z o.o. w łącznej 

kwocie 682.625, 06 zł. Radny chciałby się dowiedzieć, czy inwestycja była prowadzona 

bez zabezpieczonych środków, a jeśli były zabezpieczone, to gdzie one są teraz.   

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że sprawa dotycząca konieczności zapłaty 

zasądzonej wyrokiem sądu kwoty blisko 700.000 zł jest wynikiem niegospodarności 

osób odpowiedzialnych i budzi niepokój radnych. 

Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiadając na pytanie radnego K. Lembasa powiedział, że 

z całą pewnością reprezentuje interes finansowy powiatu, ponieważ jeżeli powiat 

udziela pożyczkę, to powiat decyduje o tym, w jakim stopniu obciąża podmiot, który 

świadczy usługi związane z zadaniami powiatu. Ponadto, jeżeli powiat dopuściłby do 

sytuacji kiedy spółka zaczęłaby zaciągać zobowiązania na zewnątrz, to straciliby 

kontrolę nad sytuacją finansową tego podmiotu. Po drugie, powiat zaciągając 

zobowiązania na zewnątrz uzyskuje pieniądze na dużo lepszych warunkach, niż taki 

podmiot jak szpital. Jeżeli chodzi o wątpliwości dotyczące udzielenia pożyczki spółce na 

zapłatę długu, to zobowiązania  

w stosunku do firmy „TARAN” powstały w okresie kiedy to Rada Powiatu w Goleniowie 

sprawowała nadzór nad działalnością szpitala. Ponadto Rada Powiatu ubiegłej kadencji 

poręczała gwarancji szpitalowi na zaciągnięcie pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na termomodernizację ZOL-u. Kwota, która miała być zapłacona 

spółce „TARAN” miała zostać pożyczona od WFOŚ, lecz z uwagi na różne czynniki 
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zarówno ze strony szpitala jak i ze strony wykonawcy oraz z wypowiedzi dyrektora 

szpitala, które były przedstawiane zarówno na zarządach, jak i na posiedzeniach komisji 

wynikało, że tak naprawdę Spółka „TARAN” nie wykonywała zadania zgodnie z 

podpisaną umową. W umowie z WFOŚ był zawarty punkt mówiący o tym, że  pieniądze 

zostaną przekazane w momencie kiedy inwestycja zostanie zakończona. Z uwagi na duże 

opóźnienia i niestaranność wykonywania swoich czynności Spółka „TARAN” została 

odsunięta od prowadzonego procesu remontowego i w tym momencie powstał spór 

dotyczący zapłaty. Zgodnie z informacjami jakie Skarbnik uzyskał z SCM Sp. z o.o., 

ówczesny dyrektor szpitala na podstawie opinii radcy prawnego naliczył kary umowne 

Firmie „TARAN”, zgodnie z podpisaną umową, natomiast zdaniem Sądu zostały one 

naliczone niesłusznie, w zbyt rażącej wysokości i dlatego orzeczenie Sądu jest takie, że 

nakazuje się zapłacenie za roboty wykonane, plus odsetki od momentu, kiedy płatność 

powinna nastąpić, do momentu zapłaty. Skarbnik dodał, że radni poprzedniej kadencji 

wiedzą, że po przekształceniu szpitala w spółkę wszystkie nieruchomości szpitala stały 

się nieruchomościami wyłącznie powiatu i są dzierżawione szpitalowi, a w związku z 

tym znaczny wzrost wartości nieruchomości powstał w wyniku wykonanych robót 

przez  Firmę „TARAN”, co przyczyniło się tym samym do zwiększenia majątku powiatu, 

dlatego również odpowiadamy za tę sytuację jako powiat i stąd pożyczka na 

zabezpieczenie roszczeń, bo jeśli nie zostaną te pieniądze zapłacone to odsetki będą 

nadal rosnąć i wtedy takie postępowanie może być postrzegane jako niegospodarne. 

Podmiot, który w wyniku przekształcenia szpitala został zobowiązany do zapłaty tego 

wyroku ponosi sankcje prawne z tytułu tego wyroku łącznie z odsetkami, stąd prośba do 

Rady Powiatu  

o udzielenie Zarządowi Powiatu maksymalnego limitu 700.000 zł na pożyczkę dla SCM 

Sp. z o.o., która zdecyduje, w jakiej wysokości ostatecznie tę pożyczkę od powiatu 

zaciągnie.     

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że sprawa ta była szeroko omawiana na 

posiedzeniach Komisji, dlatego Starosta nie zgadza się z opinią radnego  

K. Lembasa, że przedstawia się materiały radnym bez wyjaśnień. Starosta dodał, że 

przez błędnie podjętą decyzję przez poprzedniego dyrektora szpitala pana Dariusza 

Guziaka dzisiaj mając wyrok można się zastanawiać, czy spółka, która jest najważniejszą 

z punktu wykonywania zadań powiatu powinna zrealizować ten wyrok. Ponadto należy 

zauważyć, że Skarbnik Powiatu, który reprezentując interes powiatu, reprezentuje 

również interes SCM Sp. z o.o., która jest spółką powiatu i również dla Zarządu Powiatu 

jest to dobra informacja, jako dla zgromadzenia wspólników, że jest osoba, która pilnuje 

interesów obu stron po to, by decyzje podejmowane przez Zarząd były realizowane i 

szły  

w odpowiednim kierunku. Ponadto Starosta powiedział, że ma nadzieję, że problemy 

występujące w szpitalu są już ostatnimi, a rolą powiatu jest wspieranie zadań, które są 

realizowane w szpitalu po to, aby jak najmniej było tego typu uchwał, ale też po to, aby 

Rada miała pełną informację i świadomość, że szpital działa dobrze, bo gdyby nie ta 

sprawa i wyrok, to  wynik finansowy Spółki byłby przynajmniej na „zero”.  
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Radny K. Lembas poinformował, że wywołał ten temat nie po to, aby krytykować 

postępowanie Zarządu, ale po to, aby uzmysłowić wszystkim radnym, że to Rada 

Powiatu odpowiada za to co się stało. Natomiast na posiedzeniu Komisji radny zadał 

pytanie, kiedy Rada została poinformowana o problemach z wykonawcą Firma 

„TARAN”, bo radny nie przypomina sobie takiego posiedzenia Rady, gdzie byłaby ta 

sprawa i zagrożenie przedstawiane. Zdaniem radnego przy przekształcaniu szpitala ta 

informacja powinna była zostać Radzie Powiatu przedstawiona, bo być może Rada 

Powiatu zdecydowałaby inaczej. 

Wicestarosta Tomasz Stanisławski powiedział, że w poprzedniej kadencji  

niejednokrotnie rozmawiano o inwestycji na ZOL-u. Ponadto 16 maja 2012 r.  

w sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej jest mowa o prowadzonej inwestycji  

i wstrzymaniu prac wykonywanych przez Firmę „TARAN” i te materiały były również 

szczegółowo analizowane przez radnych. Prowadzone inwestycje są zabezpieczane 

umowami, w tym również karami umownymi, ale nie do końca można być pewnym, że 

to, co się zapisze w tych umowach, rzeczywiście należy brać jako pewnik i tej pewności 

pewnie nie miał również dyrektor szpitala i radca prawny, który był zatrudniony przez 

szpital, jaki może być w tej sprawie wyrok. Ponadto należy przypomnieć, że w tamtym 

momencie wszystkim zależało, aby jak najszybciej zakończyć tę inwestycję, by móc 

zakontraktować usługi na ZOL-u i je realizować. Wicestarosta dodał, że można jeszcze 

złożyć apelację od wyroku, ale to jest decyzja pani Prezes SCM Sp. z o.o.          

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015, Rada głosowała 13 głosami za, 

przy 4 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się.  

UCHWAŁA NR IV/29/15 stanowi zał. nr 15 do protokołu.   

Ad 6.f. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, który 

stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Godz. 1435  obrady sesji opuścił radny Józef Korkosz – stan 18 radnych. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/30/15 stanowi zał. nr 17 do protokołu.   

Godz. 1440 – na obrady sesji przybył radny Józef Korkosz – stan 19 radnych.  

Ad 6.g. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiących własność Powiatu Goleniowskiego. Projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do 

protokołu.      

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Radny Cz. Siwek powiedział, że bardzo się cieszy, że podjęto tak szybko decyzję  

o przekazaniu nieruchomości Izbie Rzemieślniczej i zapytał, komu będzie podlegać 

szkoła prowadzona przez Izbę. 

Starosta T. Kulinicz odpowiedział, że nadzór nad szkołą prowadzoną przez Izbę 

Rzemieślniczą będzie sprawować bezpośrednio Kuratorium Oświaty, jeżeli natomiast 

chodzi o kierunki zawodów, to członkowie Izby są członkami Rady Zatrudnienia i będą 

wspierać zawody, które są deficytowe na rynku tak, aby nie „produkować” 

bezrobotnych.          

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 

jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/31/15 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Ad 6.h. Starosta T. Kulinicz przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 20 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/32/15 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad 6.i. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska  

w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu rehabilitacji i fizykoterapii dla 

mieszkańców Powiatu Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

Wicestarosta Tomasz Stanisławski odczytał stanowisko Klubu Radnych Platformy 

Obywatelskiej w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu rehabilitacji  

i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego, które stanowi zał. nr 23 do 

protokołu.     

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska w sprawie zwiększenia dostępu do świadczeń z zakresu rehabilitacji  

i fizykoterapii dla mieszkańców Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/33/15 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Ad 6.j. Radny Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, który stanowi zał. nr 25 do protokołu.    

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR IV/34/15 stanowi zał. nr 26 do protokołu.    
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Ad 7.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 5 lutego 2015r do 12 marca 2015 r. stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 9 na str. 2 sprawozdania, od kiedy pani 

A. Stępień-Buryszek, Sekretarz Powiatu jest członkiem Zarządu Powiatu oraz 

wyjaśnienie pkt 4 d) na str. 5 dotyczącego przeprowadzonych negocjacji na 

wykonawstwo naprawy dachu. Zdaniem radnego wybieranie w przetargach wykonawcy 

najtańszego powoduje duże problemy przy ewentualnych poprawkach, czy gwarancjach, 

bo bardzo często wykonawcy dużych inwestycji ogłaszają upadłość i nie ma od kogo 

dochodzić roszczeń. Dlatego zdaniem radnego ustawa o zamówieniach publicznych 

ogranicza w dużym stopniu inwestora.    

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu Cz. Siwkowi, że właśnie takie jest 

prawo zamówień publicznych i nikt się nie odważy, aby przy tak dużej inwestycji jak 

budowa Centrum Edukacyjno – Rewalidacyjnego w Goleniowie stosować inne kryteria 

aniżeli cena, ponieważ w bardzo wielu przypadkach odwołania do urzędu zamówień 

Publicznych kończyły się niestety niepowodzeniem, dlatego cena jest jakby 

najważniejszym kryterium. W tym przypadku od oddania obiektu do użytku zostało 

stwierdzonych bardzo wiele usterek i jeżeli chodzi o naprawy gwarancyjne to one są, ale 

nie ma podmiotu, który mógłby je wykonać, ponieważ spółka, która budowała obiekt 

ogłosiła upadłość, a syndyk masy upadłościowej stwierdził, że nie ma żadnych 

możliwości dokonania napraw, a powiat może jedynie skorzystać z ubezpieczenia. 

Natomiast firma ubezpieczeniowa unika wypłacenia odszkodowania, w związku z 

powyższym powiat wystąpi na drogę sądową, a do tego potrzebna jest ekspertyza, która 

właśnie zostanie wykonana. Z uwagi na bezpieczeństwo dzieci oraz dbałość o budynek 

należy dokonać naprawy dachu, który przecieka i o wszelkich działaniach w tej sprawie 

Zarząd Powiatu jest informowany przez dyr. ZSS w Goleniowie. Następnie Starosta 

odpowiedział na pierwsze pytanie radnego Cz. Siwka informując, że pani A. Stępień-

Buryszek nie jest członkiem Zarządu Powiatu, a została wyznaczona jako przedstawiciel 

Zarządu.    

Ad 7.b. Przewodniczący Rady Powiatu K. Ziemba poinformował, że wpłynęły dwa pisma 

z Kuratorium Oświaty w Szczecinie, tj. pozytywna opinii dotycząca zamiaru likwidacji 

Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych z dniem 31 sierpnia 2015 r. Pismo to stanowi zał. nr 28 do 

protokołu oraz pismo dotyczące pozytywnej opinii w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie i Technikum Nr 1 w Maszewie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, z siedzibą w Maszewie przy ul. Jedności 

Narodowej 6 z dniem 31 sierpnia 2016 r. Pismo to stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło zaproszenie na szkolenie dla 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, z którego pan Paweł Gulbinowicz 

najprawdopodobniej skorzysta.   

Ad 8. Radny Sylwester Górzny w imieniu przedstawicieli mieszkańców Klinisk wniósł 
o usunięcie progów spowalniających zamontowanych na ul. Piastowskiej przez, które 
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samochody ciężarowe przejeżdżają z dużą prędkością, co powoduje pęknięcia ścian 
domów usytuowanych przy tej ulicy.  
 
Radny Bogusław Grodź w imieniu mieszkańców Krzywic wniósł o zamontowanie 
progów spowalniających w miejscowości Krzywice.  
 
Radny Józef Korkosz zwrócił się o interwencję w kwestii złej organizacji świadczonej 
pomocy w zakresie nocnej i świątecznej opieki medycznej przez Szpitalne Centrum 
Medyczne Sp. z o.o. w Goleniowie na terenie Nowogardu. Radny dodał, że mieszkańcy 
Nowogardu skarżą się na jakość i sposób świadczonych usług.              
 
Radna Teresa Chodyko wniosła o wprowadzenie ograniczenia prędkości na trasie 
turystycznej, alternatywnej w miejscowościach Niewiadowo i Żółwia Błoć.  
 
Radna Teresa Chodyko wniosła o zaakcentowanie skrętu poprzez zamontowanie na 
trasie nr 6 przy zjeździe do miejscowości Żółwia Błoć znaków odblaskowych tzw. 
„pawich oczek”. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz odniósł się do planowanej inwestycji w miejscowości Zdżary 
polegającej na budowie ścieżki rowerowej i wniósł o przedstawienie uzasadnienia, czym 
zostało podyktowane przecięcie osi jezdni w kilku miejscach ścieżką rowerową  
w miejscowości Żdżary.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przygotowanie informacji, czy spółka SCM jest 
uczestnikiem w innych postępowaniach cywilnych np. odszkodowawczych, bądź ma 
zawarte ugody, które trzeba będzie wykonać wraz z podaniem ewentualnych kwot .      
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o zamontowanie w miejscowości Burowo 
przy przystanku autobusowym progu spowalniającego oraz wprowadzenie ograniczenia 
prędkości.  
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła w imieniu mieszkańców miejscowości 
Burowo wycięcie dwóch suchych drzew z gatunku topola znajdujących się na wyjeździe 
po lewej stronie drogi z miejscowości Burowo w kierunku Przypólska. 
 
Radna Beata Baryluk –Starczewska wniosła o przedstawienie na następną sesję Rady 
Powiatu w Goleniowie w miesiącu kwietniu informacji nt. realizacji wydatków z działu 
600 –transport za I kwartał bieżącego roku. 
 
Radny Kazimierz Lembas odniósł się do odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji 
dotyczącej prowadzonej działalności gospodarczej na terenie Szpitalnego Centrum 
Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie pn. „Dom Spokojnej Starości” twierdząc, iż 
właściwie nie otrzymał odpowiedzi na interpelację. W odpowiedzi pani Prezes napisała, 
że na dzień dzisiejszy prowadzenie takiej działalności jest nieopłacalne dla szpitala, a 
dzierżawca „ABOMED” za rok 2014 zapłacił Spółce kwotę 234.088 zł za dzierżawę 
budynku i to dla radnego jest niezrozumiałe. W związku z powyższym radny wniósł o 
udzielenie odpowiedzi, czy dochód za dzierżawę budynku dzierżawcy „ABOMED” 
będącego własnością powiatu wpływa do budżetu powiatu zgodnie z przyjętą uchwałą i 
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czy Spółka Szpitalne Centrum Medyczne Sp. z o.o. w Goleniowie płaci czynsz dzierżawny 
powiatowi za dzierżawę całego mienia powiatowego i w jakiej wysokości.     
 
Radny Czesław Siwek wniósł do Przewodniczącego Rady o zwrócenie uwagi 
przewodniczącym komisji w kwestii prowadzenia zgodnie z porządkami obrad 
posiedzeń komisji.  
 
Radny Czesław Siwek wniósł do Komisji WPI o zorganizowanie spotkania  
z przedstawicielami i radnymi gmin Powiatu Goleniowskiego w celu wyjaśnienia zasad 
prowadzenia inwestycji przez powiat wspólnie z poszczególnymi samorządami, aby nie 
było wysyłanych oskarżeń w stosunku do radnych powiatu za brak działań na rzecz 
lokalnych samorządów.  
 
Radna Danuta Faryniarz ponowiła interpelację nt. zgłoszonych na sesji w dniu 
19.02.2015 r. nieprawidłowości w sprawowaniu opieki nad wychowankami placówek i 
współpracy wychowawców placówek z wychowawcami klas. Radna zwróciła się z 
prośbą o ponowne przyjrzenie się sprawie.  
 
Radna Danuta Faryniarz zwróciła się do Przewodniczącego Zarządu Powiatu  
z prośbą o wywiązywanie się ze złożonych deklaracji i stwierdzeń protokołowanych za 
każdym razem na sesjach, np. z toczonej obszernej dyskusji w związku z nowym 
regulaminem organizacyjnym Starostwa i z tematem dotyczącym zatrudnienia  
w Starostwie. Padło pytanie, czy zmiany w regulaminie organizacyjnym spowodują 
zmiany w ilości zatrudnionych osób. Pan Starosta stwierdził, że cyt.: „W tej chwili nie 
odpowie na pytanie, czy zostanie zmniejszone zatrudnienie w Starostwie, ponieważ  
w dniu dzisiejszym nie wie jeszcze, czy jest taka potrzeba, aby to zatrudnienie 
zmniejszać” . (str. 8 wspomnianego protokołu). Sesja skończyła się o godz. 1505, 

natomiast pracownik, o którego w odczuciu niektórych radna toczyła boje, otrzymał 
wypowiedzenie przed godz. 900 dnia następnego. W związku z tym radna poprosiła 
również radnych, by chcieli zwracać uwagę na tak składane deklaracje, czy informacje, 
które nijak się mają do rzeczywistości. Radna wyraziła zdziwienie, że tak poważną 
decyzję, jak zwolnienie pracownika można było podjąć w przeciągu jednej nocy.  
 
Radna Danuta Faryniarz odczytała list otwarty kierowany do radnych Powiatu 
Goleniowskiego dotyczący odpowiedzi pani Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego 
Sp. z o.o. w Goleniowie na list otwarty odczytany na sesji w dniu 19.02.2015 r. 
Odczytany list otwarty stanowi zał. nr 30 do protokołu.  
 
Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radną T. Chodyko, że inwestycja drogowa 
w Krępsku w WPI znajduje się na 19 miejscu i ta lista układa kolejność inwestycji do 
wykonania i te inwestycje zgodnie z przyjętymi kryteriami są oceniane według 
możliwości finansowych, również możliwości dofinansowania ze środków właściwych 
dla powiatu. Ponadto Starosta dodał, że na dzień dzisiejszy na tę inwestycję 
dokumentacji technicznej nie ma. Następnie Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o 
interpelacje drogowe związane z progami spowalniającymi, to zgodnie z 
rozporządzeniem Ministra Infrastruktury w sprawie szczegółowych warunków 
technicznych dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu 
drogowego i warunków ich umieszczania na drogach, progi spowalaniające nie mogą 
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być stosowane między innymi na ulicach i drogach, w przypadku kursowania 
autobusowej komunikacji pasażerskiej, ale jest pewne rozwiązanie, które zostało 
zastosowane w Kliniskach, czyli zamontowanie poduszki berlińskiej. Jest to próg, przez 
który samochody ciężarowe przejeżdżają bez spowalniania, ponieważ mieści się ten 
próg pomiędzy osiami i pojazdy typu straż pożarna nie będą miały kłopotu, żeby 
przejechać przez próg z normalną prędkością, natomiast samochód osobowy będzie 
musiał zwolnić. Starosta dodał, że problem z drganiami powodującymi pęknięcia 
domów, o których radni mówią zostanie sprawdzony. Jeżeli chodzi o pozostałe 
interpelacje, odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
 
Radny Czesław Siwek powiedział, że po przedstawianych listach otwartych na sesjach 
zastanawia się, czy mamy demokrację, czy autokrację. Kiedyś cieszyliśmy się 
demokracją, a dziś liczą się tylko interesy i dlatego radnemu coraz mniej się to podoba i 
jednocześnie  zapytuje, dlaczego nie można spotkać się na forum Rady i omówić 
wszystkie kwestie związane z działalnością szpitala w Goleniowie.      
 
Ad 10. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia obrad IV sesji Rady Powiatu w Goleniowie o 
godz. 1540. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu      
 

           Kazimierz Ziemba  
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Ostrowska  
 
Goleniów, dnia 13 kwietnia 2015 r.  
 

 

 


